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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Simicskó István honvédelmi
miniszterhez

„A védelmi költségvetés 2022-re meghaladhatja a GDP 1,7 %-át?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elfogadott 2016 . évi költségvetésben a védelmi kiadásokat a prognosztizált GDP 0,85 %-ába n
határozták meg . Miniszter Úr november 27-én az Országház Delegációs Termében megrendezett NAT O
konferencián arról beszélt, hogy Magyarország 2022-ig szeretné megduplázni védelmi költségvetésé t
annak érdekében, hogy továbbfejlesszék a Magyar Honvédséget .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy az elfogadott 2016. évi költségvetés számaiból kiindulva nyilatkozata
azt jelenti-e, hogy 2022-ben a védelmi kiadások összege elérheti, s őt meghaladhatja a GDP 1,7 %-át?
Ez esetben módosítják-e az 1046/2012. (II . 29.) Korm. határozatot? Kérem, tájékoztasson, hogy a
Honvédelmi Minisztérium jelenlegi prognózisai szerint 2022-ig bezárólag évenkénti bontásban mekkora
lesz a védelmi kiadások GDP-ben kifejezett aránya? A védelmi kiadások GDP-ben kifejezett arány a
mikorra érheti el a NATO által elvárt, és Magyarország biztonsági szempontjából is kívánatosna k
tekintett 2 %-os szintet ?

Budapest, 2015 . december 11 .

Demeter Márt a
MSZP
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